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 Protokół z zebrania Komitetu Organizacyjnego Jubileuszu i Zjazdu Absolwentów  
z okazji 70-lecia Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Ignacego Wyssogoty Zakrzewskiego  

oraz 50-lecia Technikum Geodezyjnego w Żelechowie. 9 kwietnia 2011. 

Zebranie obyło się w dniu 9 maja 2011 r. o godz. 12.00 w świetlicy szkolnej.  
W zebraniu wzięli udział dyrektor szkoły Grzegorz Szymczak oraz przedstawiciele 
absolwentów szkoły: Szczepan Majewski, Teresa Gendek, Renata Rosłaniec, Roman 
Niemirowski, Szymon Grudzień, Zbigniew Gajda, Eugeniusz Majek.  

Na wstępie dyrektor szkoły powitał zebranych i zapoznał z celem spotkania  
i proponowanym porządkiem zebrania: 

1. Powitanie 

2. Zapoznanie z porządkiem zebrania. 

3. Omówienie stanu zaawansowania prac organizacyjnych. 

4. Dyskusja i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie zebrania. 

Na protokolanta dyrektor zaproponował p. Szczepana Majewskiego. 

Zebrani zaakceptowali proponowany porządek zebrania. 

Dyrektor powitał imiennie wszystkich gości, a następnie omówił szczegółowo stan 
zaawansowania poszczególnych prac organizacyjnych.  

W toku dalszej dyskusji postanowiono również  

1. Na prośbę p. Szczepana Majewskiego dotychczasowego Przewodniczącego Komitetu 
Organizacyjnego Absolwentów, zebrani przyjęli jego rezygnację z funkcji 
Przewodniczącego (ze względów zdrowotnych). Dyrektor szkoły, w imieniu 
wszystkich zebranych gorąco podziękował p. Szczepanowi Majewskiego za bardzo 
duże zaangażowanie w pracach Komitetu. 

2. Na wniosek p. Szczepana Majewskiego postanowiono powołać na Przewodniczącego 
Komitetu p. Andrzeja Zarębę. Zebrani przyjęli propozycję jednogłośnie. 

3. Dyrektor szkoły szczegółowo przedstawił stan zaawansowania wszystkich prac 
organizacyjnych Jubileuszu. Zapoznał zebranych z liczbą zgłoszeń, stanem konta 
zjazdu i przewidywanymi wpływami na konto w najbliższym okresie. Zaapelował  
o dalszą promocję zjazdu i pozyskiwanie innych firm do sponsoringu jubileuszu. 

4.  Analizie i dyskusji poddano planowany rozkład miejsc w ośrodku „Pałac”. 

5. Zasygnalizowano ewentualne ubezpieczenie organizatorów od OC.. 

Następne zebranie Komitetu postanowiono zorganizować w dniu  
25 maja 2011r. o godz.16.30 . Na tym zebranie zakończono. 


